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Távol vannak:  Ángyán István bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 6 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

11/2024. (II. 13.) határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. február 13-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. február 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. február 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 

kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a hitelt mire veszik fel. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, útberuházásokra, közvilágítás korszerűsítésre, a Hunyadi általános 

iskola konyha korszerűsitésére. A 8. mellékletben kékkel van a költségvetésben. 
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Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a Mindszenti u., Nyíres dűlő 300 méteres bevezető szakasza, 

az útberuházások fejezet, ami még nincs taglalva, több javaslat is van erre. A főzőkonyha, a Brunszvik és 

Táncsics óvoda tető szigetelése. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, benne van még a városi buszmegállók létesítése, az óvodák és 

játszóterek eszközeinek fejlesztése, a közvilágítás fejlesztése, útberuházásokra 250 M Ft. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, pont erről érdeklődött. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a VFKB készített listát a járdák, utak felújításáról, az a kérdés, 

van-e, amihez tervet kell készíteni, ezért nincs még nevesítve. A Mindszenti u. át van szakadva, a Nyíres 

dűlőnél a hulladékszállító autó, és a tűzoltó autó sem tud közlekedni, ezek vannak nevesítve, ez a két 

legjelentősebb. 

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, 2020-24. évi fejlesztési hitelnek ez a teljes kifutása-e. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, igen, ha ebben az évben is felveszik, 2030-ban nincs tervezett 

adósság. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

12/2024. (II. 13.) határozata 

„Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 

fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének 

megállapítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat saját bevételének, valamint adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek a költségvetési évet követő három évre várható összegének megállapítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetése 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Ángyán István bizottsági tag 16 óra 16 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 

7 fő. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a szöveges rész teljes volt, egy kiemelt sort nem értett, azt írják, 

2021-22-ben az önként vállalt feladatként az iskolakifli sorát meg kellett szüntetni, nem szűnt meg, hanem 

iskola nem volt a covid miatt. Kérdése az volt, az 1. táblában szereplő építmény és kommunális adó miért 

csökkent. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a 2023. évi tapasztalati számok alapján lett megtervezve. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, nem tudja, a kommunális adó ügyében hogyan állnak, de 

tömegével vannak a környezetében, akik még nem adták be a bevallásukat, nem fizettek. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a kollégák dolgoznak rajta, a felszólítások mennek ki, ezt követően 
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bírságok is kiszabásra kerülnek. Előbb utóbb mindenki bekerül a nyilvántartásba. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ha dolgoznak rajta, akkor nem kéne, hogy több legyen? 

A nemzetközi kapcsolatok, állami ünnepségek repi árai megemelkedtek jelentősen, ha jól emlékszik a 

kommunikációs költség 20 M Ft-tal emelkedik. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a 70 éves Oroszlány rendezvényekkel kapcsolatban a nagyobb 

szabású Bányásznap költségeinek fedezésére lenne. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, az összes testvérváros meg lesz hívva a rendezvényre. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, látott egy 50 M Ft-os tételt, ami 68 M Ft lett. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, akkor a média szolgáltatásra gondolt. 

 

Bársony Éva osztályvezető hozzátette, az a 6. melléklet. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, azt veszi észre, szponzorálják a Víztorony rádiót, ugyanazt látja 

minden oldalon, a facebookon, városi tévében, nem emelni kéne, hanem megszüntetni, egy hír 4 oldalon, 

csatornán is szerepelt, keresztbe finanszírozás van. Kérdése az volt, miért emelkedik 18 M Ft-tal. Alig 

nézik. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a média szolgáltatásban dolgoznak emberek, igénybe vesz 

szolgáltatásokat, azoknak a költség növekedése ugyanúgy érinti a média szolgáltatót, pl. a villamos energia, 

a bérköltség. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag ismételten elmondta, pl. van egy hír, ami mindenhol ugyanúgy megjelenik. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, vannak inflációs hatások, évek óta 50 M Ft volt a támogatás, 

neki is felkeltette a figyelmét. Ez az év kicsit sűrűbb lesz, a média szolgáltatásnak is sűrűbben kell 

megjelenni, mert annyi esemény lesz. Ha ezekről tájékoztatást ad a helyi média, az többletköltségekkel jár, 

elvárható, hogy a média megfelelő módon legyen jelen. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, erről csütörtökre kér indoklást. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester hozzátette, a média felmérésnek volt több konklúziója, egyre emlékszik, az, 

hogy itt egy hír több helyen szerepel, a szakértők azt válaszolták, hogy más a célközönség a facebookon, a 

rádióban és a tv-ben. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, olvasta a Víztorony rádió facebook oldalát, ott azt írták, nem 

hallgatják őket, ezért mentek a facebookra, hogy ott is híreljék a városban történteket. Itt ugyanazok a hírek 

vannak, még csak más megközelítésben sem, megismétlik mindenhol magukat, nem kéne ezt finanszírozni, 

meg kéne nézni, ki csinálja ugyanazt, azt kéne megszüntetni. Ezt követően kérte a polgármesteri kabinet 

szerződéseket. 

 

Bársony Éva osztályvezető átadta a szerződéseket. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérte, amíg átolvassa, tartsanak szünetet. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, nézte tegnap az Oroszlányi Televízió adását, Papp Péter beszélt a 

költségvetésről, summásan megfogalmazta, ez egy koncepciótlan fosztogatási költségvetés. A szünet után 

szeretne választ kapni arra, hogy mi az, amit fosztogatásnak minősít. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, amit már előzetesen felsorolt, az útnál nem kapott választ, van 

olyan tétel, amire 10 évig rá se hederítettek, nem a hitelből kéne fedezni. 
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SZÜNET 

16:32-16:40 

 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a megbízási szerződés, amit soha nem látott, van a Víztorony 

rádió, 2 fő 60 E Ft, ezt kiegészítik még 3 havi díjjal egyszeri kifizetéssel. Van egy szerződés, ahol 

kapcsolattartás van vállalkozókkal, az OIH Zrt-nél is van, aki kapcsolatot tart vállalkozókkal. Valaki 

elvállal úgy elnöklést, amit az önkormányzat finanszíroz, miért kap havi 90 E Ft-ot. Valaki havi 200 E Ft-

ot kap facebook oldal kezelésért, a bizottsági elnökök tiszteletdíja nem éri el ezt. Elő vannak írva feladatok, 

ezeket nem teljesítik. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, személyes ügyekre ne használja fel. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, akkor a testületi ülésen kérdezze meg? Ezek megköttettek, 

egy soron szerepelnek, a költségvetés részei. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ezzel egyetértett. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag jelezte, van még egy sport szerződés, azok a tételek, amikre be van 

tervezve, 18 M Ft a labdarúgóknak. Neves labdarúgó szakember van itt, miért fizetnek plusz 100 E Ft-ot. 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat egyik tagja ugyanazokat a feladatokat ellátja, amivel a 

roma önkormányzat meg van bízva. Ez az összes szerződés dupla, leosztanak polgármesteri pénzeket 

ismétlődő feladatokért. Ezért rossz a költségvetés. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint ezt úgy kellet volna intéznie, hogy elmondja, a 

polgármesteri kabinet díjazásával nem ért egyet, és kéri azt felülvizsgálni. Egyszerűbb lett volna, javasolt 

volna egy napiendi pontot, hogy vizsgálják meg a Pénzügyi Bizottsági ülésen a polgármesteri kabinet 

szerződéseit.  

 

Babai János bizottsági tag elmondta, az úriember, akit Papp Péter említett, nem roma önkormányzati tag, 

nem is képviselő, nem tudja mi a munkaköre, nincs semmi köze a roma önkormányzathoz. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, polgármester úr megfelelő választ fog tudni adni, őt meg lehet 

kérdezni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés rendelet-tervezetéről.  

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

13/2024. (II. 13.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetése” című előterjesztés rendelet-

tervezete véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetése” című előterjesztés 

rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

14/2024. (II. 13.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetése” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, hogy adja elő a képviselő-testületi ülésen ezeket, hogy ne 

sértsen személyiségi jogokat? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző ismertette az ide vonatkozó szabályokat.  

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, miért titkosak, a költségvetésben benne vannak az összegek. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérése az volt, testületi ülésre szeretne jogi állásfoglalás, hogy miért 

titkosak ezek a szerződések. 

 

Molnár István bizottsági tag az a gondja, ami ezekben le van írva, bárki itt meg tudná csinálni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérése az volt, hogy ezek a szerződések az összes szerződéssel ide 

kerülhetnek–e a Pénzügyi Bizottság elé, vagy tiltja-e valami. 

 

A köztisztviselői illetményalapról, valamint a köztisztviselők illetménykiegészítéséről és 

illetménypótlékjáról szóló rendelet 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a köztisztviselők illetményalapra vonatkozó adatok a gyakorlatban 

eddig az éves költségvetésben kerültek szabályozásra, a Kormányhivatal hívta fel a figyelmet, hogy önálló 

rendeletet kell alkotni e tárgykörben. Ami módosul, jelenleg 55 E Ft a köztisztviselői alap, ezt szeretnék 

emelni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés rendelet-tervezetéről.  

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

15/2024. (II. 13.) határozata 

„A köztisztviselői illetményalapról, valamint a köztisztviselők illetménykiegészítéséről és 

illetménypótlékjáról szóló rendelet” című előterjesztés rendelet-tervezete véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A köztisztviselői illetményalapról, valamint a köztisztviselők 

illetménykiegészítéséről és illetménypótlékjáról szóló rendelet” című előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

16/2024. (II. 13.) határozata 

„A köztisztviselői illetményalapról, valamint a köztisztviselők illetménykiegészítéséről és 

illetménypótlékjáról szóló rendelet” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A köztisztviselői illetményalapról, valamint a köztisztviselők 

illetménykiegészítéséről és illetménypótlékjáról szóló rendelet” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A Közszolgálati Tisztviselők Napjáról szóló rendelet 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, központi jogszabály mondta ki, hogy július 1. munkaszüneti nap, 

pár éve az önkormányzatra van bízva, most külön rendeletben kell szabályozni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztés rendelet-tervezetéről.  

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

17/2024. (II. 13.) határozata 

„A Közszolgálati Tisztviselők Napjáról szóló rendelet” című előterjesztés rendelet-tervezete 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Közszolgálati Tisztviselők Napjáról szóló rendelet” című előterjesztés rendelet-

tervezetét. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

18/2024. (II. 13.) határozata 

„A Közszolgálati Tisztviselők Napjáról szóló rendelet” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Közszolgálati Tisztviselők Napjáról szóló rendelet” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről szóló rendelet 

módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Véleménye szerint sajnos tényleg nem hordható 

a gyűrű, tartózkodni fog a szavazásnál, mert érintett. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés rendelet-tervezetéről.  

 

A bizottság az előterjesztés rendelet-tervezetét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal, 3 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

19/2024. (II. 13.) határozata 

„Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának 

rendjéről szóló rendelet módosítása” című előterjesztés rendelet-tervezete véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának 

rendjéről szóló rendelet módosítása” című előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

20/2024. (II. 13.) határozata 

„Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának 

rendjéről szóló rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának 

rendjéről szóló rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester hozzátette, a díszpolgárok számára a testület biztosított kártyát, ami a városi 

intézményekbe való belépést ingyenessé tette. Személyes véleménye az volt, nem kötelező minden 

kitüntetést kiadni, de kér mindenkit, hogy erre a szoros határidőre tegyék meg javaslatukat, legyen 

díszpolgár és 5 oklevél. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag egyetértett, kérte a frakciókat, ezzel kapcsolatban egy egyeztetésre üljenek 

le. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, jó a javaslat, a társadalmi szerveknek rövid lesz az idő, mivel 

városi kitüntetés, az egyeztetés feltétlenül szükséges. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

21/2024. (II. 13.) határozata 

a „Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság ülését 17 óra 9 perckor 

bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


